
Verhuurderheffing moet van tafel 
Het in stand houden van de verhuurderheffing is het ontkennen van de 

wooncrisis. Dat stelt de Woonbond in een reactie op de deal bij de 
Algemene Politieke Beschouwingen waarin de verhuurderheffing slechts 
met 500 miljoen wordt gekort in plaats van afgeschaft.  

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

        Actie tegen de verhuurderheffing, in de praktijk een huurdersbelasting.  

        Huurders dienen bezwaar in bij ministerie van Financiën. 

 

Daarmee wordt er met de heffing komend jaar opnieuw voor een miljard 

uit de sociale huursector opgehaald. Huurders blijven te hoge huren 
betalen, en woningzoekenden blijven lang wachten op een beschikbare 

huurwoning. Het is teleurstellend dat de huidige demissionaire coalitie 
ervoor kiest om de sociale huursector voor het zoveelste jaar op rij uit te 

persen. Daarmee wordt er met de heffing komend jaar opnieuw voor een 

miljard uit de sociale huursector opgehaald. 

Stijgende huren, langere wachtlijsten 
De urgentie om te zorgen voor betaalbare huren, goede woningen en het 

aanpakken van het tekort aan betaalbare huurwoningen is er duidelijk 
niet. De verhuurderheffing heeft huurders sinds de invoering al meer dan 

11 miljard euro gekost. Zonder die heffing waren de huren minder hard 
gestegen én hadden corporaties meer kunnen bouwen. 

Woonbonddirecteur Zeno Winkels: ‘De jaren na de invoering van de 
heffing stegen de huren jaarlijks met zo’n vijf procent terwijl de 

nieuwbouw door corporaties halveerde. Het is onbegrijpelijk dat de 

demissionaire coalitie nog een jaar door wil op deze doodlopende weg. 
Met desastreuze gevolgen voor huurders en woningzoekenden. Het is 



belachelijk dat terwijl bijna alle partijen van de heffing af willen, huurders 
opnieuw de rekening krijgen gepresenteerd.’  
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